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Protokół nr IV/24 

z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie, która odbyła się  

w dniu 27 czerwca 2024 roku o godz. 16:00  
 

W sesji uczestniczyli: 

• Radni Rady Miejskiej w Bojanowie: 

Andrzejewski Maciej 

Bartkowiak Jarosław 

Broniarz Alina 

Gackowska Katarzyna 

Jasińska Alina 

Kąpielski Maciej 

Kubis Jan 

Kuczyńska Daria 

Panasewicz Anna 

Rado Jarosław 

Sikora Tomasz 

Szczepaniak Ewa 

Triebs Marcin 

Weber Norbert 

Zając Jan 

• Burmistrz Bojanowa Pani Paulina Wolsztyniak, 

• Zastępca Burmistrza Pani Katarzyna Sadowska,  

• Skarbnik Gminy Pani Patrycja Kubiak, 

• Radca Prawny Pani Teresa Andrzejewska, 

• Kierownik Referatu Ewelina Zmuda,  

• Kierownik Referatu Justyna Walenczak,  

• Inspektor Rafał Sołtysiak,  

• Referent Agnieszka Barańska, 

• Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej Aldona Łuczak,  

• Dyrektor Gminnego Centrum Kultury Sportu Turystyki i Rekreacji Daria Głuszek,  

• Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Joanna Kuczyńska 

• Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej oraz p.o Kierownik 

Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Aneta Lewusz,  

• Anna Adamczak  

• Dyrektor Przedszkola im. Misia Uszatka w Bojanowie- Anna Busza- Noińska, 

• Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Jana Brzechwy w Gościejewicach- Anna 

Ratajczak, 

• Za-ca Dyrektor Szkoły Podstawowej im. bł. Edmunda Bojanowskiego w Bojanowie- 

Damian Janasik,  

• Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Arkadego Fiedlera w Golinie Wielkiej- Paweł 

Dudziak,  

• Mieszkańcy Gminy Bojanowo, 
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Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Dot. pkt. 1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Otwarcie sesji dokonał Pan Przewodniczący Marcin Triebs o godzinie 16:01. Po przywitaniu 

wszystkich przybyłych stwierdził, że na 15 ustawowych radnych w sesji uczestniczy 15 

radnych, co stanowi quorum, więc jest ona władna obradować i podejmować prawomocne 

decyzje. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy Panie/ Panowie radni zgłaszają wątpliwości  

i uwagi co do trybu i sposobu zwołania dzisiejszej sesji? 

Na powyższe pytanie, żaden z Państwa radnych nie zgłosił zastrzeżeń. 

 

Dot. pkt. 2. Przedstawienie porządku obrad IV sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

Pan Marcin Triebs poinformował, że wpłynął wniosek od Burmistrza Bojanowa o 

wprowadzenie do porządku obrad IV sesji Rady Miejskiej w Bojanowie w dniu 27 czerwca 

2024 roku projektu uchwał w sprawie:  

1) przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

Gminy Bojanowo w celu przekazania do zaopiniowania organowi regulacyjnemu,  

2) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników ochotniczych 

straży pożarnych i kandydatów na strażaków ratowników ochotniczych straży 

pożarnych z terenu gminy Bojanowo,  

3) zmieniającej uchwałę Nr V/39/19 z dnia 25 stycznia 2019 roku w sprawie wyznaczenia 

przedstawiciela Gminy Bojanowo na Walne Zebranie Członków Stowarzyszenia 

Samorządów Południowo-Zachodniej Wielkopolski „ Samorząd dla zrównoważonego  

rozwoju” do wyboru władz stowarzyszenia,   

4) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2024-2032, 

5) zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

 

Powyższy wniosek stanowi złącznik nr 2 do protokołu.  

 

Przystąpiono do głosowania. Wniosek został przegłosowany. Za wprowadzeniem do porządku 

obrad wnioskowanych projektów uchwał głosowało 15 radnych „za”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 15 

Andrzejewski Maciej, Bartkowiak Jarosław, Broniarz Alina, Gackowska Katarzyna, Jasińska 

Marlena, Kąpielski Maciej, Kubis Jan, Kuczyńska Daria, Panasewicz Anna, Rado Jarosław, 

Sikora Tomasz, Szczepaniak Ewa, Triebs Marcin, Weber Norbert, Zając Jan.  

 

Więcej zmian nie wniesiono, w związku z powyższym porządek IV sesji Rady Miejskiej w 

Bojanowie przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad IV sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 
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3. Przyjęcie protokołu Nr II/24 z sesji, która odbyła się w dniu 23 maja 2024 roku oraz 

protokołu Nr III/24 z sesji, która odbyła się w dniu 13 czerwca 2024 roku. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

6. Raport z wykonania w 2023 roku Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych orz Przeciwdziałania Narkomanii Gminy Bojanowo na lata 

2022-2023 i efektów jego realizacji.  

7. Przedstawienie raportu o stanie gminy. Debata nad raportem. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Bojanowa wotum zaufania.  

9. Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2023 rok.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2023 rok.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Bojanowa za 2023 

rok.  

12. Podjęcie uchwał:  

a) w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy Bojanowo.  

b) w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Bojanowo w celu przekazania do zaopiniowania 

organowi regulacyjnemu,  

c) w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników ochotniczych straży pożarnych i kandydatów na strażaków 

ratowników ochotniczych straży pożarnych z terenu gminy Bojanowo,  

d) zmieniającej uchwałę Nr V/39/19 z dnia 25 stycznia 2019 roku w sprawie 

wyznaczenia przedstawiciela Gminy Bojanowo na Walne Zebranie Członków 

Stowarzyszenia Samorządów Południowo-Zachodniej Wielkopolski „ 

Samorząd dla zrównoważonego  rozwoju” do wyboru władz stowarzyszenia,   

e) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 

2024-2032, 

f) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

13. Interpelacje i zapytania radnych. 

14. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

15. Wolne wnioski i informacje. 

16. Zakończenie. 

 

Do pkt. 3. Przyjęcie protokołu Nr II/24 z sesji, która odbyła się w dniu 23 maja 2024 roku 

oraz protokołu Nr III/24 z sesji, która odbyła się w dniu 13 czerwca 2024 roku. 

 

W związku z tym, iż do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 23 maja 2024 roku nie 

wniesiono uwag pisemnych i ustnych, Przewodniczący Rady zawnioskował o przyjęcie 

powyższego dokumentu.  

Za propozycją Pana Marcina Triebsa głosowali wszyscy radni- 15 głosów „za” 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15,     PRZECIW: 0,     WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,     BRAK GŁOSU: 0,     NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 15 
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Andrzejewski Maciej, Bartkowiak Jarosław, Broniarz Alina, Gackowska Katarzyna, Jasińska 

Marlena, Kąpielski Maciej, Kubis Jan, Kuczyńska Daria, Panasewicz Anna, Rado Jarosław, 

Sikora Tomasz, Szczepaniak Ewa, Triebs Marcin, Weber Norbert, Zając Jan. 

 

Pan Przewodniczący Rady, również zawnioskował o nieodczytywanie protokołu z dnia 13 

czerwca 2024 roku.  

 

Za propozycją Pana Marcina Triebsa głosowali wszyscy radni- 15 głosów „za” 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15,     PRZECIW: 0,     WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,     BRAK GŁOSU: 0,     NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 15 

Andrzejewski Maciej, Bartkowiak Jarosław, Broniarz Alina, Gackowska Katarzyna, Jasińska 

Marlena, Kąpielski Maciej, Kubis Jan, Kuczyńska Daria, Panasewicz Anna, Rado Jarosław, 

Sikora Tomasz, Szczepaniak Ewa, Triebs Marcin, Weber Norbert, Zając Jan. 

 

Do pkt. 4. Informacja przewodniczącego Rady o jego działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował zebranych o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. Pytań nie była. Informacja stanowi załącznik nr 

3 do niniejszego protokołu.  

 

Do pkt. 5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

 

Pani Paulina Wolsztyniak przedstawiła zebranym informacje o wydarzeniach, które miały 

miejsce w okresie międzysesyjnym oraz o wydanych zarządzeniach. Pisemna informacja 

stanowi załącznik nr 4 oraz załącznik nr 5 do protokołu.  

Pytań do przedstawionych informacji nie było. 

 

Do pkt. 6. Raport z wykonania w 2023 roku Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych orz Przeciwdziałania Narkomanii Gminy 

Bojanowo na lata 2022-2023 i efektów jego realizacji. 

 

Pan Przewodniczący Rady przekazał, że informacja została szczegółowo omówiona na 

posiedzeniu Komisji Stałych Rady.  

Poprosił o zabrania głosu Pani Annę Adamczak- Pełnomocnika Burmistrza Bojanowa ds. 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Pani Pełnomocnik przedstawiła efekty z podjętych 

działań w 2023 roku.  

Pytań do przedstawionych informacji nie było.  

Raport z wykonania w 2023 roku Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii Gminy Bojanowo na lata 2022-

2023 i efektów jego realizacji stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Do pkt. 7. Przedstawienie raportu o stanie gminy. Debata nad raportem. 

 

Pan Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Panią Burmistrz Paulinę Wolsztyniak, w 

celu przedstawienia raportu o stanie gminy.  
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Pani Burmistrz poinformowała, że zgodnie z art. 28aa ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o 

samorządzie gminnym burmistrz co roku do dnia 31 maja przedstawia radzie gminy raport o 

stanie gminy, który obejmuje podsumowanie działalności burmistrza w roku poprzednim. 

Pani Burmistrz dodała również: „ Raport obejmuje podsumowanie działalności burmistrza w 

roku poprzednim, w szczególności realizacji polityk, programów i strategii, uchwał Rady 

Miejskiej. Przedłożony państwu raport opisuje działalność gminy Bojanowo w 2023 roku. Ma 

on charakter publiczny i skierowany jest nie tylko do radnych, ale do wszystkich 

zainteresowanych mieszkańców, osób i podmiotów działających na terenie gminy. Raport 

został przygotowany przez pracowników gminy i podległych jej jednostek oraz informacjami 

różnych instytucji, to jest m.in. Główny Urząd Statystyczny. Dzięki wykorzystaniu danych 

ilościowych raport przedstawia rzetelny obraz gminy Bojanowo. Przedstawiając jej mocne, ale 

i słabe strony jest syntetycznym spojrzeniem na roczną pracę wykonaną przez podległe 

samorządowi jednostki kultury, opieki społecznej, edukacji itp. Przedstawia charakterystykę 

dochodów i wydatków w 2023 roku. Niezwykle cennym źródłem informacji o sytuacji, w której 

znalazła się nasza gmina, jest oparty na wielu kryteriach porównania funkcjonowania gminy w 

2023 do 2022 roku. Wierzę, że przedłużony państwu raport pozwolił na obiektywną ocenę 

wspólnej pracy burmistrza, radnych Rady Miejskiej, pracowników gminy, jednostek 

podległych, sołectw i wszystkich mieszkańców gminy Bojanowo.” 

 

Przewodniczący Rady otwarł debatę nad raportem o stanie gminy.  

 

Jako pierwszy głos zabrał radny Pan Maciej Kąpielski, zapytał, czy jest szansa na zwiększenie 

dofinansowania dla klubów i stowarzyszeń? Pani Burmistrz odpowiedziała, że czeka na 

propozycję, ze strony radnych. Do dyskusji włączyła się również Pani zastępca Burmistrza 

Bojanowa Katarzyna Sadowska uzupełniając informację odnośnie współpracy z organizacjami 

pozarządowymi.  

Głos zabrała Pani Ewa Szczepaniak zwracając uwagę na spadek ludności na terenie gminy, 

mocno działające zajęcia kulturalno-sportowe i rekreacyjne. Pani radna poprosiła o możliwość  

przeanalizowania budowy boiska sportowego przy Szkole Podstawowej w Golnie Wielkiej 

oraz zmiany lokalizacji Ośrodka Pomocy Społecznej w Bojanowie z uwagi na brak dostępności 

architektonicznej.  

Kolejno głos zabrał Pan Marcin Triebs dokonując podsumowania raportu i odnosząc się do 

braku dyskusji z mieszkańcami gminy na temat dostępnego dokumentu. Pan Przewodniczący 

zwrócił również uwagę na demografię oraz dobrą lokalizację naszej gminy. Pan Marcin Triebs  

odniósł się również do sytuacji wodno-ściekowej na ternie gminy.  

Do dyskusji włączył się Pan radny Tomasz Sikora, zwracając również uwagę na dobrą 

lokalizację gminy oraz brak strefy przemysłowej i inwestycyjnej. Radny jest pełen nadziei, że  

w przyszłym roku radni będą głosować nad raportem, który sami wypracują wraz z Panią 

Burmistrz i Radą Miasta. Pani Ewelina Zmuda zabrała głos, informując, że obecnie gmina jest 

w trakcie pracy na strefą inwestycyjną przy ulicy Kolejowej.  

Głos zabrał Pan Jan Zając pytając czy jest możliwość budowy kanalizacji w Sułowie Małym?  

Odpowiedziała Pani Ewelina Zmuda, informując, że nie ma przewidzianej budowy kanalizacji 

na wioskach z przyczyn ekonomicznych. Mieszkańcy mogą korzystać z dostępnych obecnie 

dotacji do budowy przydomowej oczyszczalni ścieków.  

Pani Ewa Szczepaniak zwróciła uwagę na „barierę transportową” chodzi o osoby pochodzące 

z wiosek, które mają problem z dojazdem. Do wypowiedzi dołączyła się również radna Alina 

Broniarz informując, że zgłaszają się rodzice dzieci uczęszczających do szkół średnich, którzy 

również mają problem z dowozem pociech na zajęcia.  
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Pani Ewelina Zmuda na prośbę radnej Ewy Szczepaniak dokonała analizy złożonych wniosków 

dotyczących dofinansowania wymiany źródeł ciepła, utylizacji azbestu oraz odbioru folii i 

sznurków rolniczych.  

Pani radna Ewa Szczepaniak poprosiła o zwrócenie uwagi na potrzebę zwiększenia etatu na 

stanowisku asystenta rodziny.  

Pan radny Maciej Kąpielski odniósł się do „systemu powiadamiania SMS o zagrożeniach i 

braku wody” czy jest szansa na kampanie, żeby zwiększyć ilość odbiorców. Pan Rafał Sołtysiak 

odpowiedział, że są takie plany, a ilość odbiorców stale rośnie. Pani Burmistrz dodała, że 

obecnie trwają analizy programu pod względem kosztów oraz rejonizacji powiadomień. Pani 

Aneta Lewusz uzupełniła, że do rachunków za wodę dodawane są informacje, że można 

skorzystać z takiego systemu.  

Pani radna Anna Panasewicz odniosła się do tematu braku zaplanowanych środków w budżecie 

gminy na funkcjonowanie Szkoły Podstawowej w Gościejewicach od września do grudnia oraz 

nawiązała do audytu oświatowego z końca 2022 roku, który przedstawiał możliwość wdrożenia 

oszczędności.  Pani Skarbnik dokonała wyjaśnienia. Pani radna odniosła się również do tematu 

braku zabezpieczonych środków na zakup wozu strażackiego dla OSP Sowiny. Pani zastępca 

Burmistrza Katarzyna Sadowska wyjaśniła całą procedurę składania tego typu wniosków.  

Na koniec głos zabrała Pani Burmistrz Bojanowa podsumowując tematy poruszane podczas 

debaty. 

 

Więcej głosów nie było.  

 

Raport stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Do pkt. 8 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Bojanowa wotum 

zaufania.  

 

Pan Przewodniczący poinformował, że z godnie z art. 28aa ust. 9 ustawy z dnia 08 marca 1990 

roku o samorządzie gminnym (t.j Dz.U z 2024 poz. 609) po zakończeniu debaty nad raportem 

o stanie gminy rada przeprowadza głosowanie nad udzieleniem burmistrzowi wotum zaufania. 

Uchwałę o udzieleniu burmistrzowi wotum zaufania rada gminy podejmuje bezwzględną 

większością głosów ustawowego składu rady gminy. Niepodjęcie uchwały o udzieleniu 

burmistrzowi wotum zaufania jest równoznaczne z podjęciem uchwały o nieudzieleniu 

burmistrzowi wotum zaufania. 

 

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.  

Pytań do nie było.  

 

Przestąpiono do głosowania. Uchwala został podjęta jednogłośnie 10 głosami „za” 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 10,     PRZECIW: 0,     WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5,     BRAK GŁOSU: 0,     NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 10 

Andrzejewski Maciej, Bartkowiak Jarosław, Broniarz Alina, Jasińska Marlena, Kubis Jan, 

Kuczyńska Daria, Rado Jarosław, Sikora Tomasz, Weber Norbert, Zając Jan.  

 

WSTRZYMUJE SIĘ: 5 

Gackowska Katarzyna, Kąpielski Maciej, Panasewicz Anna, Szczepaniak Ewa, Triebs Marcin. 
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Uchwała Nr IV/13/24 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 27 czerwca 2024 rok w sprawie 

udzielenia Burmistrzowi Bojanowa wotum zaufania stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Pani Anna Adamczak opuściła posiedzenie sesji o godzinie 17:43. 

 

Do pkt. 9.  Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2023 rok.  

 

Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Panią Burmistrz Bojanowa.  

Pani Burmistrz przedstawiła informacje z wykonania budżetu Gminy za 2023 rok.  

Głos zabrała Pani Skarbnik Patrycja Kubiak przedstawiając sprawozdanie z wykonania 

budżetu, sprawozdanie z informacji o mieniu komunalnym oraz sprawozdanie z realizacji 

planów instytucji kultury. Pani Skarbnik poinformowała, że Regionalna Izba Obrachunkowa 

uchwałą z dnia 25 kwietnia 2024 roku wyraziła pozytywną opinię na temat wykonania budżetu 

w 2023 roku -załącznik nr 9.  

 

Na zapytanie Przewodniczącego Rady czy są pytania do Burmistrza Bojanowa i Skarbnika 

Gminy – pytań nie wniesiono.  

 

Do. pkt. 10 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2023 rok.  

 

Pan Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji Stałych Rady o wyrażenie 

opinii o wykonaniu budżetu gminy za 2023 rok.  

 

Jako pierwszy głos zabrał Pan Maciej Kąpielski Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, który 

poinformował, że Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje wykonanie budżetu gminy za 2023 

rok.  

Następnie głos zabrała Pani Alina Broniarz Przewodnicząca Komisji Budżetowej, Rozwoju 

Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska, poinformowała, że Komisja pozytywnie 

opiniuje wykonanie budżetu gminy za 2023 rok.  

Pani Daria Kuczyńska jako Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, 

Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Publicznego, przedstawiła pozytywną opinię w 

zakresie wykonania budżetu gminy za 2023 rok.  

Jako ostatni głos zabrała Pani Katarzyna Gackowska – Przewodnicząca Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji, która poinformowała, że Komisja pozytywnie opiniuje wykonanie budżetu 

gminy za 2023 rok.  

 

W związku z pozytywnymi opiniami, jakie wyrazili przewodniczący Komisji Stałych rady, 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały Rady Miejskiej w Bojanowie w sprawie 

rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu gminy za 2023 rok.  

 

Pytań do projektu uchwały nie było.  

 

Przestąpiono do głosowania. Uchwala został podjęta jednogłośnie 15 głosami „za” 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15,     PRZECIW: 0,     WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,     BRAK GŁOSU: 0,     NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA: 15 

Andrzejewski Maciej, Bartkowiak Jarosław, Broniarz Alina, Gackowska Katarzyna, Jasińska 

Marlena, Kąpielski Maciej, Kubis Jan, Kuczyńska Daria, Panasewicz Anna, Rado Jarosław, 

Sikora Tomasz, Szczepaniak Ewa, Triebs Marcin, Weber Norbert, Zając Jan.  

Uchwała Nr IV/14/24 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 27 czerwca 2024 rok w sprawie 

rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu gminy za 2023 rok stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Do pkt. 11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Bojanowa 

za 2023 rok.  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z art. 18a ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 

roku o samorządzie gminnym, Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 22 maja 2024 roku 

wypracowała wniosek w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Bojanowa z 

wykonania budżetu za 2023 rok, który został przesłany do Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Poznaniu. W dniu 6 czerwca br. wpłynęła Uchwala Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 6 czerwca br. w sprawie wyrażenia opinii o wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Bojanowie w sprawie absolutorium dla Burmistrza 

Bojanowa z wykonania budżetu gminy za 2023 rok- załącznik nr 11 i 12 do protokołu. 

 

Następnie Pan Maciej Kąpielski przedstawił wniosek jaki wpracowała Komisja Rewizyjna oraz 

odczytał treść Uchwały SO-12/0955/164/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 06 czerwca 2024 roku w sprawie wyrażenia opinii o 

wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Bojanowie w sprawie absolutorium dla 

Burmistrza Bojanowa z wykonania budżetu gminy za 2023 rok. 

 

Pytań do przedstawionych materiałów nie było. Pan Przewodniczący odczytał treść projektu 

uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Bojanowa za 2023 rok.  

 

Pytań do projektu uchwały nie było.  

 

 Przestąpiono do głosowania. Uchwala został podjęta jednogłośnie 15 głosami „za” 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15,     PRZECIW: 0,     WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,     BRAK GŁOSU: 0,     NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 15 

Andrzejewski Maciej, Bartkowiak Jarosław, Broniarz Alina, Gackowska Katarzyna, Jasińska 

Marlena, Kąpielski Maciej, Kubis Jan, Kuczyńska Daria, Panasewicz Anna, Rado Jarosław, 

Sikora Tomasz, Szczepaniak Ewa, Triebs Marcin, Weber Norbert, Zając Jan.  

Uchwała Nr IV/15/24 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 27 czerwca 2024 rok w sprawie 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Bojanowa za 2023 rok stanowi załącznik nr 13 do 

protokołu. 

 

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę. 

 

Obrady wznowiono o godzinie 18:10. 
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Do pkt. 12. Podjęcie uchwał: 

 

a) w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy Bojanowo. 

 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady. O głos została 

poproszona Pani Ewelina Zmuda – celem przedstawienia projektu uchwały.  

 

Pytań do projektu uchwały nie było.  

 

Przestąpiono do głosowania. Uchwala został podjęta jednogłośnie 15 głosami „za” 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15,     PRZECIW: 0,     WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,     BRAK GŁOSU: 0,     NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 15 

Andrzejewski Maciej, Bartkowiak Jarosław, Broniarz Alina, Gackowska Katarzyna, Jasińska 

Marlena, Kąpielski Maciej, Kubis Jan, Kuczyńska Daria, Panasewicz Anna, Rado Jarosław, 

Sikora Tomasz, Szczepaniak Ewa, Triebs Marcin, Weber Norbert, Zając Jan.  

Uchwała Nr IV/16/24 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 27 czerwca 2024 rok w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy Bojanowo stanowi załącznik nr 14 do 

protokołu. 

 

Do pkt. 12. Podjęcie uchwał: 

 

b) w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Bojanowo w celu przekazania do zaopiniowania organowi 

regulacyjnemu 

 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady. O głos została 

poproszona Pani Aneta Lewusz – celem przedstawienia projektu uchwały.  

 

Pytań do projektu uchwały nie było.  

 

Przestąpiono do głosowania. Uchwala został podjęta jednogłośnie 15 głosami „za” 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15,     PRZECIW: 0,     WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,     BRAK GŁOSU: 0,     NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 15 

Andrzejewski Maciej, Bartkowiak Jarosław, Broniarz Alina, Gackowska Katarzyna, Jasińska 

Marlena, Kąpielski Maciej, Kubis Jan, Kuczyńska Daria, Panasewicz Anna, Rado Jarosław, 

Sikora Tomasz, Szczepaniak Ewa, Triebs Marcin, Weber Norbert, Zając Jan.  

Uchwała Nr IV/17/24 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 27 czerwca 2024 rok w sprawie 

przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Bojanowo w celu przekazania do zaopiniowania organowi regulacyjnemu stanowi załącznik 

nr 15 do protokołu. 
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Do pkt. 12. Podjęcie uchwał: 

 

c) w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników ochotniczych straży pożarnych i kandydatów na strażaków ratowników 

ochotniczych straży pożarnych z terenu gminy Bojanowo. 

 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady. O głos został 

poproszony Pan Rafał Sołtysiak – celem przedstawienia projektu uchwały.  

 

Pytań do projektu uchwały nie było.  

 

Przestąpiono do głosowania. Uchwala został podjęta jednogłośnie 13 głosami „za” 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13,     PRZECIW: 0,     WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2,     BRAK GŁOSU: 0,     NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 13 

Bartkowiak Jarosław, Broniarz Alina, Gackowska Katarzyna, Jasińska Marlena, Kąpielski 

Maciej, Kubis Jan, Kuczyńska Daria, Panasewicz Anna, Rado Jarosław, Sikora Tomasz, 

Szczepaniak Ewa, Triebs Marcin, Zając Jan.  

 

WSTRZYMUJE SIĘ: 2 

Andrzejewski Maciej, Weber Norbert 

 

Uchwała Nr IV/18/24 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 27 czerwca 2024 rok w sprawie 

ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników ochotniczych straży 

pożarnych i kandydatów na strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych z terenu 

gminy Bojanowo stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Do pkt. 12. Podjęcie uchwał: 

 

d) zmieniającej uchwałę Nr V/39/19 z dnia 25 stycznia 2019 roku w sprawie 

wyznaczenia przedstawiciela Gminy Bojanowo na Walne Zebranie Członków 

Stowarzyszenia Samorządów Południowo-Zachodniej Wielkopolski „ Samorząd dla 

zrównoważonego  rozwoju” do wyboru władz stowarzyszenia. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Panią Justynę Walenczak – celem 

przedstawienia projektu uchwały.  

 

Pytań do projektu uchwały nie było.  

 

Przestąpiono do głosowania. Uchwala został podjęta jednogłośnie 15 głosami „za” 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15,     PRZECIW: 0,     WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,     BRAK GŁOSU: 0,     NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 
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ZA: 15 

Andrzejewski Maciej, Bartkowiak Jarosław, Broniarz Alina, Gackowska Katarzyna, Jasińska 

Marlena, Kąpielski Maciej, Kubis Jan, Kuczyńska Daria, Panasewicz Anna, Rado Jarosław, 

Sikora Tomasz, Szczepaniak Ewa, Triebs Marcin, Weber Norbert, Zając Jan.  

Uchwała Nr IV/19/24 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 27 czerwca 2024 rok zmieniającej 

uchwałę Nr V/39/19 z dnia 25 stycznia 2019 roku w sprawie wyznaczenia przedstawiciela 

Gminy Bojanowo na Walne Zebranie Członków Stowarzyszenia Samorządów Południowo-

Zachodniej Wielkopolski „ Samorząd dla zrównoważonego  rozwoju” do wyboru władz 

stowarzyszenia stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Do pkt. 12. Podjęcie uchwał: 

 

e) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 

2024-2032.  

 

Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Panią Patrycję Kubiak – celem przedstawienia 

projektu uchwały.  

 

Pytań do projektu uchwały nie było.  

 

Przestąpiono do głosowania. Uchwala został podjęta jednogłośnie 15 głosami „za” 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15,     PRZECIW: 0,     WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,     BRAK GŁOSU: 0,     NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 15 

Andrzejewski Maciej, Bartkowiak Jarosław, Broniarz Alina, Gackowska Katarzyna, Jasińska 

Marlena, Kąpielski Maciej, Kubis Jan, Kuczyńska Daria, Panasewicz Anna, Rado Jarosław, 

Sikora Tomasz, Szczepaniak Ewa, Triebs Marcin, Weber Norbert, Zając Jan.  

Uchwała Nr IV/20/24 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 27 czerwca 2024 rok w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2024-2032 stanowi 

załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Do pkt. 12. Podjęcie uchwał: 

 

f) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok.  

 

Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Panią Patrycję Kubiak – celem przedstawienia 

projektu uchwały.  

 

Pytań do projektu uchwały nie było.  

 

Przestąpiono do głosowania nad autopoprawką. Została ona podjęta jednogłośnie 15 głosami 

„za” 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15,     PRZECIW: 0,     WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,     BRAK GŁOSU: 0,     NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA: 15 

Andrzejewski Maciej, Bartkowiak Jarosław, Broniarz Alina, Gackowska Katarzyna, Jasińska 

Marlena, Kąpielski Maciej, Kubis Jan, Kuczyńska Daria, Panasewicz Anna, Rado Jarosław, 

Sikora Tomasz, Szczepaniak Ewa, Triebs Marcin, Weber Norbert, Zając Jan.  

 

Przestąpiono do głosowania nad uchwałą, która została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za” 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15,     PRZECIW: 0,     WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,     BRAK GŁOSU: 0,     NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA: 15 

Andrzejewski Maciej, Bartkowiak Jarosław, Broniarz Alina, Gackowska Katarzyna, Jasińska 

Marlena, Kąpielski Maciej, Kubis Jan, Kuczyńska Daria, Panasewicz Anna, Rado Jarosław, 

Sikora Tomasz, Szczepaniak Ewa, Triebs Marcin, Weber Norbert, Zając Jan.  

 

Uchwała Nr IV/21/24 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 27 czerwca 2024 rok w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Do pkt. 13. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Nie zgłoszono interpelacji i zapytań w niniejszym punkcie.  

 

Do pkt. 14. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że na ostatniej sesji wpłynęła interpelacja od radnego 

Jarosława Rado. Odpowiedź została wysłana dnia 06 czerwca 2024 roku.    

 

Do pkt. 15 Wolne wnioski i informacje.  

 

Pani radna Katarzyna Gackowska zapytała kiedy zostaną naprawione chodniki na ul. 

Niepodległości. Pani radna otrzymała informację od mieszkańców ulicy Kolejowej, że ich ulica 

nie jest sprzątana, wie od mieszkańców, że teren nie należy do gminy. Pani Aneta Lewusz 

odniosła się do tematu naprawy chodnika, przekazała, że porozmawia z wykonawcą czy jest w 

stanie przyspieszyć pracę. Pani Burmistrz odniosła się do tematu posprzątania ulicy Kolejowej, 

poinformowała, że zostało przesłane pismo do kolei z prośbą o uprzątnięcie terenu.  

Pan radny Jan Kubis podziękował za szybką interwencję i posprzątanie ul. Półwiejskiej, ul. 

Lipowej i ul. Gołaszyńskiej.  

Pan radny Jarosław Rado zwrócił się z prośbą o rozważenie możliwości umieszczenia jednej 

lampy w Zaborowicach w okolicy kościoła, wie, że teren należy do agencji restrukturyzacji i 

modernizacji rolnictwa. Pani Burmistrz przeanalizuje sytuację.  

Pani radna Daria Kuczyńska poprosiła o zwrócenie uwagi na problem ruchu w okolicach szkoły 

podstawowej na ul. Lipowej w okresie szkolnym.  

Pan radny Jarosław Bartkowiak poprosił o rozważenie możliwości umieszczenia lamp w 

okolicach bloku w Golinie Wielkiej.  

Głos zabrała Pani radna Anna Panasewicz w sprawie wyrównania drogi polnej na ternie 

Wydartowa Pierwszego oraz Sowin. Pani zastępca Burmistrza Katarzyna Sadowska 
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odpowiedziała, że była w terenie w Wydartowie Pierwszym do Sowin planuje przyjechać we 

wtorek, żeby zobaczyć jaka to jest skala problemu. Obecnie zostały wysłane zapytania do trzech 

oferentów i czekamy na wycenę prac.  

Pani radna Marlena Jasińska zwróciła uwagę na dość małą liczbę śmietników na terenie Gminy 

Bojanowo oraz zapytała czy jest możliwość umieszczenia na ul. Kopernika znaku drogowego 

ograniczającego ruch. Pani Katarzyna Sadowska odpowiedziała, że nie w każdy miejscu 

jesteśmy w stanie umieścić znak, obecnie z pracownikiem odpowiedzialnym za drogi 

sprawdzamy stan dróg na terenie gminy.  

Ostatnia głos zabrała Pani radna Katarzyna Gackowska z prośbą o zwrócenie uwagi na 

czyszczenie kanalizacji deszczowej szczególnie na ul. Dworcowej. Pani Ewelina Zmuda, 

poinformowała, że przeanalizuje sytuację i kolejność czyszczenia kanalizacji deszczowej.  

 

 

Do pkt. 16 Zakończenie. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskie w Bojanowie 

zamknął obrady i zakończył IV sesję o godzinie 18:47. 

 

Protokolant        Przewodniczący 

Rita Janowicz        Marcin Triebs 

 


